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Voorwoord 

 

Geachte ismi, 

 

Hierbij presenteren wij, het XVIIe bestuur der studievereniging ismus, met          

gepaste trots ons beleidsplan voor het collegejaar 2017-2018.  

 

Onze voorgangers hebben de afgelopen jaren ervoor gezorgd dat ismus een           

gezonde en leuke vereniging is. Het is onze taak, als XVIIe bestuur, om dit voort               

te zetten en ismus een des te mooiere vereniging te maken.  

 

Onze vereniging zal dit jaar de grote verhuizing naar het Gymnasion meemaken            

en wij hebben als XVIIe bestuur van ismus de eer en de verantwoordelijkheid             

om tijdens dit bijzondere jaar aan het roer te staan van deze vereniging.  

 

Met de presentatie van het beleidsplan willen wij graag verhelderen welk beleid            

we het komende collegejaar willen voeren en welke plannen wij hiervoor hebben.            

Dit zullen we doen door als eerste de visie van het bestuur uiteen te zetten,               

gevolgd door ieders persoonlijke visie. 

  

Hierop volgen het leden-, promotie-, en activiteitenbeleid. Dan lichten wij kort           

toe welke commissies wij dit jaar hebben ingesteld en wat hun functie is. Daarna              

zullen wij het sponsorbeleid en de samenwerkingsverbanden waarin ismus         

deelneemt uitlichten, om af te sluiten met het nawoord.  

 

Wij zijn erg verheugd om dit collegejaar ismus te mogen leiden en representeren             

als het XVIIe bestuur. Het is een eer om dit te doen in het jaar waarin ismus                 

compleet nieuw ingericht zal moeten worden, met de verhuizing in het           

vooruitzicht. Maar bovenal willen wij er met alle leden een heel mooi en leuk jaar               

van maken! 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Het XVIIe bestuur der studievereniging ismus, 

 

Kjelt Goutbeek Voorzitter 

Jelmer Bruurs Secretaris 

Marije Berga Penningmeester 

Lynn Leeneman Commissaris interne betrekkingen 

Irene Wilde Commissaris externe betrekkingen 
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Visie van het bestuur 

 

Verhuizing 

Het aankomende jaar zal in het teken staan van de verhuizing naar het             

Gymnasion. Wij gaan er dit jaar voor proberen te zorgen dat dit vlekkeloos zal              

verlopen en dat de leden er zo weinig mogelijk last van zullen hebben. Dit begint               

ermee dat wij de leden via social media en de ismail zoveel mogelijk op de               

hoogte zullen houden over de verhuizing. Daarbij zullen we ook met de            

verhuizing zelf ernaar streven dat deze volledig gebeurt in de collegevrije week            

die dit jaar achter de kerstvakantie aangeplakt is, zodat de kamer het hele jaar              

geopend zal zijn tijdens collegeweken. 

 

Ons doel is om de kamer een plek te maken én houden waar onze leden zich                

thuisvoelen, zowel voor als na de verhuizing. Dit proberen wij te doen door             

onder andere te herintroduceren dat er elke week koekjes op de kamer aanwezig             

zijn. Ook zullen we dit jaar trachten om iedere maand een ‘kratje van de maand’               

te houden, om zo zoveel mogelijk leden te laten zien dat de ismuskamer een              

leuke plek is om te zijn.  

 

Wij zijn ons ervan bewust dat het mogelijk is dat leden de kamer vies en               

rommelig vinden en daarom minder behoefte hebben om op de kamer te komen.             

Het is onze verantwoordelijkheid om de kamer zo schoon mogelijk te houden.            

Dit is ook een verplichting van de faculteit. Er staat namelijk een boete op van               

250 euro als de faculteit het een te grote puinhoop vindt.  

 

Wij vinden het belangrijk dat de ismuskamer dus ook zo schoon mogelijk is vóór              

de verhuizing. Wij zouden onze ruiten namelijk ingooien als we op de nieuwe             

kamer minder mogelijkheden krijgen, omdat we nu de kamer laten verslonzen.           

Dit zullen wij doen door de kamer met regelmaat op te ruimen en schoon te               

maken. Zo hebben wij in het begin van het collegejaar het bestuurshok zo goed              

mogelijk opgeruimd. Naast dat wij hier actief mee bezig zullen zijn, spreken wij             

de hoop uit dat de leden ons hiermee helpen door niet te veel rommel te maken,                

zodat we in de nieuwe kamer het huiskamergevoel van de huidige kamer kunnen             

behouden.  
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Structuur en overzichtelijkheid 

Dit jaar zal voor ons in het teken staan van het aanbrengen van een goede               

structuur en het vergroten van de overzichtelijkheid van de vereniging. Dit zal            

beginnen met het helder archiveren van alle documenten en het verwijderen van            

overbodige of verouderde informatie. Naast het duidelijk opslaan van de          

documenten zullen we gedurende dit jaar ook documenten gaan aanmaken die           

nuttig zullen blijven voor de vereniging. Zo zullen wij al tijdens dit jaar een              

document bijhouden met informatie die nuttig is voor de overdracht naar het            

volgende bestuur. Ook zullen we dit jaar de actieve leden de mogelijkheid geven             

om zelf gestructureerder en overzichtelijker te werk te gaan. Dit doen we door             

het pakket ‘Adobe Creative Cloud’ aan te schaffen. In onze persoonlijke visie zal             

nog meer naar voren komen hoe wij het aankomende jaar dit willen            

bewerkstelligen. 

 

Ledenadministratie 

De ledenadministratie van ismus is al jaren niet volledig op orde. De problemen             

hebben onder andere betrekking op het feit dat er leden in staan die er niet in                

horen te staan waardoor de inning van contributie niet goed verloopt. Echter            

heeft dit jaar het innen van de contributie nog niet plaatsgevonden. Hierdoor            

kunnen wij nu nog niet precies aangeven wat de fouten in het systeem zijn. De               

secretaris zal zich het komende jaar verdiepen in de problemen rondom de            

ledenadministratie en hier een oplossing voor proberen te vinden. 

Individuele visie 

Naast dat wij als bestuur een visie willen uitdragen voor het aankomende jaar             

hebben alle leden van het bestuur ook een persoonlijke visie over hoe zij het dit               

jaar willen aanpakken en hoe zij hun functie willen invullen. Hieronder zal de             

persoonlijke visie van ieder bestuurslid worden uiteengezet voor het komende          

collegejaar.  

 

Visie: voorzitter 

Mijn rol als voorzitter zal ik het aankomende jaar vooral gaan invullen door het              

zo goed mogelijk leiden van het bestuur. Ik zal er voor proberen te zorgen dat               

iedereen zich op zijn of haar gemak voelt en zijn of haar grenzen aan kan geven.                

Het doel is dat ieder van mijn medebestuursleden zijn of haar functie zo goed als               

hij of zij kan invult. Ik ga proberen de balans te vinden tussen het              

onvoorwaardelijke vertrouwen dat ik in mijn medebestuurders heb en het          

controleren van hen. 
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Ook ben ik als voorzitter het ‘gezicht van de vereniging’. Dit probeer ik in te               

vullen door de leden het gevoel te geven dat ze met alles waar ze mee zitten                

naar mij toe kunnen komen. Ik sta open voor alle feedback en ideeën. Dat kan               

zijn op de alv’s, maar dat kan ook daarbuiten. Daarnaast zal ik proberen ismus              

zo goed mogelijk te vertegenwoordigen wanneer dat kan. Zo tracht ik mijn            

nevenfuncties in het PvP en de alumnikring naar mijn vermogen in te vullen het              

aankomende jaar. Ook het contact met de andere samenwerkingsverbanden zal          

ik proberen zo warm mogelijk te houden.  

 

Wat ik ook heel belangrijk vind is het contact met de vakgroep. Ik probeer hen               

zoveel mogelijk bij ismus te betrekken zodat wanneer wij hen nodig hebben, ze             

ons kunnen en willen helpen. Zo ben ik in het begin van het jaar meteen achter                

de carrièredag aangegaan. Na een aantal vergaderingen is het dan ook gelukt            

om deze voor het tweede en derde jaar van de bachelor verplicht te maken,              

waardoor we dit jaar de mogelijkheid hebben om een mooie carrièredag neer te             

zetten. Omdat ik goed contact heb met de vakgroep zal ik komend jaar ook altijd               

klaar staan voor leden die vragen of opmerkingen hebben over hun studie, want             

ik kan dit gemakkelijk terugkoppelen.  

 

Het belangrijkste wat ik dit jaar wil realiseren is dat zoveel mogelijk leden zich              

welkom en thuis voelen bij ismus. Op deze manier kunnen we de verbondenheid             

tussen studenten vergroten en de activiteiten zo succesvol mogelijk maken! 

 

Kjelt Goutbeek 

Voorzitter 2017-2018 

 

Visie: secretaris 

Het aankomende jaar zal ik zorg dragen voor de interne verslaglegging van de             

vereniging en het bijhouden van verschillende sociale media. Ik zal me er het             

komende jaar voor inzetten de lijn die is ingezet door mijn voorgangers door te              

zetten wat betreft het beleid voor sociale media, waarin ik natuurlijk mijn eigen             

stijl zal gebruiken. Facebook is hierin het belangrijkste medium voor onze           

vereniging, maar ook Instagram en Snapchat zullen veel gebruikt worden.  

 

Daarnaast is het mijn doel de website te professionaliseren door het verbeteren            

van de beveiliging en het design. Deze verbeterde beveiliging moet zorgen voor            

een veiligere site tegen cyberdreigingen. Het design van de site is belangrijk            

voor zowel de interne als externe uitstraling van de site, welke professioneler            

kan én moet. Ook zorg ik dat maandelijks de ismail verschijnt. Persoonlijk zie ik              

de ismail als een goed, leuk en alternatief middel om leden te bereiken en wil ik                

ervoor zorgen dat deze door meer leden gelezen gaat worden het aankomende            

jaar.  
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Hiernaast beheer ik als secretaris ook de ledenadministratie en het ledenarchief.           

Mijn persoonlijke doel is om het komende jaar te kijken of deze opgeschoond             

kan worden. Leden die hier niet in horen te staan omdat ze geen contributie              

hebben betaald in het verleden of al hebben aangegeven zich uit te willen             

schrijven, moeten uit het ledenbestand worden gehaald.  

 

Hiermee zouden problemen met contributie-inning in de toekomst voorkomen         

kunnen worden en krijgt ismus een duidelijk overzicht van het aantal leden dat             

de vereniging telt.  

 

Ik hoop dat ik hiermee een voldoende overzicht heb gegeven van mijn grootste             

persoonlijke uitdagingen voor het komende jaar en ik kijk ernaar uit hier vol             

voor te gaan. 

 

Jelmer Bruurs 

Secretaris 2017-2018 

 

Visie: penningmeester 

Deze prachtige vereniging staat er financieel zeer stabiel voor. Inmiddels telt           

ismus meer dan 400 leden, een ongekend aantal. Echter, het eigen vermogen is             

naar mijn mening (meer dan) genoeg opgelopen. Er moet íets gebeuren als de             

vereniging met recht de titel ‘non-profit-organisatie’ wil blijven dragen. Zelf denk           

ik dat hiervoor een meerjarig plan moet worden opgesteld zodat dit op een             

geleidelijke manier gebeurt en het geld ten goede komt van de leden 

 

Daarnaast wil ik me in dit collegejaar gaan toeleggen op het efficiënter bijhouden             

van de boekhouding. Op dit vlak is er in mijn ogen nog veel winst te behalen.                

Een ander punt waarop ik me wil richten is het naleven van het             

debiteurenbeleid. Door de touwtjes op dit gebied strak in handen te houden wil             

ik voorkomen dat de post Debiteuren te hoog oploopt. Ook wil ik de             

mogelijkheden bekijken wat betreft een volledige overstap op automatische         

incasso, waarbij maandelijks de kosten voor de activiteiten van de deelnemende           

leden worden afgeschreven. Een omzetting als deze zal echter tijd kosten en kan             

in het begin gepaard gaan met enkele kinderziektes. Tot slot wil ik ervoor zorgen              

dat er minstens één dag per week koekjes voor de leden zijn op de ismuskamer.  

 

Kortom, ik neem mij dit jaar voor om de boekhouding op enkele punten te              

vernieuwen zodat deze een professioneler karakter krijgt, maar daarnaast wil ik           

er ook voor zorgen dat de leden zich thuis voelen op de ismuskamer. Laten we               

er met z’n allen een ontzettend tof jaar van maken! 

 

Marije Berga 

Penningmeester 2017-2018 
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Visie: commissaris interne betrekkingen 

Komend jaar zal ik als commissaris interne betrekkingen mij voornamelijk          

bezighouden met het activiteitenbeleid en de commissies. Ik streef ernaar een           

veelzijdig aanbod van activiteiten te bewerkstelligen dat ieder lid van onze           

vereniging aan kan spreken. Deze lijn is al ingezet door mijn voorgangers en ik              

zal mijn uiterste best doen dit voort te zetten. Daarnaast wil ik de commissies              

die binnen ismus bestaan vakkundig begeleiden door hen duidelijkheid te geven,           

hun voortgang goed te monitoren en meerdere evaluaties te laten plaatsvinden.  

 

Een punt waarop ik mij in het bijzonder wil richten is de documentatie van              

commissies voor toekomstige jaren. Het is belangrijk dat commissies aan hun           

opvolgers meegeven wat zij geleerd hebben en welke inzichten zij hebben           

verkregen. Op deze manier zal een nieuwe commissie een beter idee hebben van             

wat de commissie inhoudt, sneller van start kunnen gaan en minder fouten            

maken. Ook zal hiermee voorkomen worden dat commissies eenzelfde iets          

uitzoeken als hun voorgangers en dus dubbel werk doen. Dit moet zorgen voor             

efficiënter werkende commissies.  

 

Op het moment beschik ik over documenten van de commissies van voorgaande            

jaren, maar niet alle. Deze documenten zijn echter vaak niet gebundeld en            

moeten van verschillende plekken vandaan gehaald worden. Dit is soms          

onoverzichtelijk en onpraktisch. Ik wil daarom aan het eind van dit collegejaar            

aan de commissies vragen, samen met mij, draaiboeken voor de komende           

commissies op te stellen. Het idee is dat deze draaiboeken ieder jaar door de              

commissies worden aangepast en aangevuld, zodat deze up-to-date blijven en          

alle benodigde informatie bevatten.  

 

ik zal mij ten volle inzetten in mijn functie als commissaris interne betrekkingen             

en hoop op een succesvol jaar.  

 

Lynn Leeneman 

Commissaris interne betrekkingen 2017-2018 
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Visie: commissaris externe betrekkingen 

Komend jaar heb ik het voorrecht om de functie van commissaris externe            

betrekkingen te mogen vervullen. Mijn voorgangers hebben zich de afgelopen          

jaren met veel succes ingezet om invulling te geven aan deze functie en ismus              

op deze manier een aantal mooie sponsoren te bezorgen. Ik zal me komend jaar              

dan ook inzetten om de koers van mijn voorgangers voort te zetten en deze              

contacten te behouden. 

 

Hiernaast heb ik ook ideeën over hoe ik de functie komend jaar een eigen              

invulling zou willen geven. Zo wil ik me gaan bezighouden met het            

professionaliseren van de functie van commissaris externe betrekkingen. Dit         

houdt in dat ik een sponsordocument wil gaan opstarten en bijhouden met alle             

benaderde sponsoren. Zo wordt in de toekomst voorkomen dat bedrijven of           

organisaties dubbel worden benaderd, of kunnen juist de bedrijven benaderd          

worden die hebben aangegeven dat er misschien in de toekomst wel interesse in             

een samenwerking is.  

 

Ook wil ik gaan bekijken wat de mogelijkheden zijn van het gebruik van LinkedIn              

bij het benaderen van sponsoren. Veel bedrijven en personen benaderen          

mogelijke contacten tegenwoordig namelijk via LinkedIn en om hierop in te           

spelen zal ik gebruik gaan maken van een persoonlijke pagina en een            

bedrijfspagina van ismus. Voor het zoeken van nieuwe bedrijven en organisaties           

die met ismus zouden willen samenwerken, wil ik gaan proberen of het mogelijk             

is om die via alumni te benaderen. ismus heeft namelijk een groot netwerk van              

alumni en door bedrijven via die personen te benaderen, maak je meer kans dat              

ze met ismus willen samenwerken. 

 

Ik hoop jullie hiermee voldoende geïnformeerd te hebben over mijn ideeën en            

plannen voor komend jaar en ik zal me van harte gaan inzetten om dit het               

komende jaar te realiseren. 

 

Irene Wilde 

Commissaris externe betrekkingen 2017-2018 
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Ledenbeleid 

 

De leden zijn het fundament van de vereniging, zonder leden is er geen ismus.              

Daarom is het ons doel om zoveel mogelijk leden actief bij onze vereniging te              

betrekken. Dit betekent naast het ‘actief’ deelnemen aan commissies ook het           

bezoeken van activiteiten. Dit hebben wij in de eerste maand van het collegejaar             

geprobeerd door een heel aantal activiteiten op eigen kracht te organiseren,           

aangezien de commissies nog niet op gang gekomen waren.  

 

Dit is naar ons inzicht erg geslaagd. Wij zijn erg verheugd om te zien dat er                

geregeld eerstejaars op de kamer komen om een gezellig bakje koffie te doen of              

bij te praten. Wij hopen dan ook dat de kamer het komende jaar een plek gaat                

zijn waar eerste-, tweede-, derde-, ouderejaars en ook (pre-)masterstudenten         

zich thuis kunnen voelen en met elkaar in contact komen. We zullen proberen dit              

ook na de verhuizing te behouden. Een van de krachten van ismus is de              

verbintenis die het kan leggen tussen studenten Politicologie van verschillende          

jaarlagen en wij zullen het komende jaar ons inzetten om dit voort te zetten.  

 

Eerstejaars 

Wij vinden het belangrijk dat de eerstejaars zich thuis voelen bij ismus. De             

meesten zijn nieuw in Nijmegen en kennen nog niet zoveel mensen. Wij zijn             

ervan overtuigd dat ismus dan een vereniging kan en wil zijn om die eerstejaars              

een plek te geven. Tijdens de introductie zijn we meteen begonnen met de             

toegankelijkheid van ismus te laten zien, zodat de eerstejaars zich meteen           

welkom konden voelen. Omdat de eerstejaars degene zijn die onze vereniging           

de komende jaren verder zullen helpen, is het ook belangrijk dat ismus hen             

betrekt in commissies.  

 

Tweedejaars 

In het huidige bestuur zitten vier tweedejaars. Hierdoor zal het contact met de             

tweedejaars makkelijk verlopen. Er is merkbaar een vast groepje tweedejaars op           

de kamer of bij activiteiten aanwezig en wij zijn erg blij met hun betrokkenheid.              

Daarnaast is het voor ons de uitdaging om ook andere tweedejaars te betrekken             

bij de vereniging.  

 

Veel studenten bleven in het eerste jaar nog thuis wonen, maar veel van hen              

zijn deze zomer dan toch in Nijmegen komen wonen. Het is onze ambitie om hen               

te laten zien dat ismus nog steeds een vereniging voor hen kan zijn. Omdat er               

dus een aantal leden van het bestuur tweedejaars zijn, zal dit ook mogelijk zijn              

vanuit de persoonlijke contacten die wij hebben met de andere tweedejaars. 
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Derdejaars 

Veel derdejaars gaan in de eerste helft van het collegejaar in het buitenland             

studeren of stage lopen. Omdat hier de keuzeruimte zit in de studie, zullen ook              

veel studenten in dit gedeelte weinig vakken Politicologie volgen. Het is aan ons             

om deze mensen betrokken te houden bij ismus.  

 

Door actief te zijn op social media en ook door middel van de ismail kunnen wij                

deze studenten up-to-date houden over het reilen en zeilen van de vereniging.            

Zeker als de derdejaars die het eerste half jaar in het buitenland waren weer              

terug zijn, is het belangrijk dat zij zich meteen weer thuis voelen bij ismus.              

Gelukkig kunnen wij door middel van het late instellen van de           

kennismakingsweekendcommissie ook aan hen nog de mogelijkheid bieden om         

dit jaar nog actief te worden bij ismus.  

 

Ouderejaars 

Niet alle studenten halen hun bachelor op nominale wijze. Dit betekent dat er             

ook een aantal ismi zijn die meerderejaars bachelorstudenten zijn. Wij willen hen            

niet het gevoel geven dat zij vergeten worden, zij zijn immers minstens net zo              

belangrijk voor de vereniging als ieder ander lid. Wij hopen dat deze groep             

mensen zich welkom blijft voelen bij ismus. ismus is een vereniging voor alle             

studenten Politicologie, dus ondanks een eventueel leeftijdsverschil tussen de         

ouderejaars en de eerstejaars hopen wij een omgeving te creëren waar ook de             

ouderejaars zich thuisvoelen.  

 

Pre-masterstudenten 

Dit zijn de studenten die deelnemen aan een pre-master Politicologie. Tijdens de            

laatste week van de zomervakantie vond de NSM Welcome Day plaats, een            

introductiedag van de faculteit en studie waaraan veel pre-masterstudenten         

deelnamen. Door hen als bestuur te begeleiden op die desbetreffende dag           

hebben we een aantal pre-masterstudenten een stuk beter leren kennen. Ook           

hebben deze studenten zich ingeschreven bij ismus. Wij hopen dan ook dat deze             

studenten zich thuis kunnen voelen bij onze vereniging. Er zal dit jaar ook een              

pre-masterstudent in de PiP-commissie zitten en wij hebben al verschillende          

studenten mogen verwelkomen op onze activiteiten.  
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Masterstudenten 

Dit zijn de studenten die in de afrondende fase van hun studie zitten. Het              

schrijven van de scriptie en het volgen van de vakken in de master is vaak heel                

druk en veel werk. Hierdoor is het moeilijk om deze mensen nog erg te              

betrekken bij ismus, ondanks dat deze studenten in hun bachelorfase misschien           

wel actief zijn geweest bij ismus. Dat de masters moeilijk te betrekken zijn             

betekent niet dat we hen minder graag hebben bij ismus.  

 

We zullen de masterstudenten op de hoogte houden van alle activiteiten, want            

iedereen blijft te allen tijde heel erg welkom. Ook zijn een groot aantal van de               

masterstudenten niet uit Nederland afkomstig. Deze internationale studenten        

zijn erg moeilijk te betrekken, aangezien ismus een Nederlandstalige vereniging          

is. Toch willen wij de masterstudenten bereiken door het organiseren van een            

masteractiviteit. Deze activiteit zal gericht zijn op masterstudenten en op een           

moment worden georganiseerd dat het hen goed uitkomt.  
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Promotiebeleid 

Voor ismus is promotie een belangrijk onderdeel voor het goed functioneren van            

de vereniging. Een degelijk promotiebeleid zorgt ervoor dat zowel intern als           

extern ismus goed naar voren komt. Dit kan onder andere zorgen voor een             

goede opkomst tijdens activiteiten en het aantrekkelijk maken van ismus voor           

potentiële sponsoren. 

Persoonlijk contact 

Persoonlijk contact is een essentieel onderdeel voor de promotie van ismus.           

Door veel contact te hebben met zowel eerste- als meerderejaars leden van            

ismus kunnen activiteiten gepromoot worden. Ook willen we zorgen dat wij als            

bestuur toegankelijkheid uitstralen zodat niemand schroomt om ons aan te          

spreken. Daarnaast vinden wij het belangrijk zorg te dragen voor het feit dat de              

kamer een plek is waar alle leden samen kunnen zitten en praten onder het              

genot van een kopje koffie of thee. 

Collegepraatjes 

We willen ook de kennisgeving van aankomende activiteiten overzichtelijker         

maken voor de leden. Dit zullen wij doen door aan het begin van elke maand,               

nadat de banner op Facebook geupdate is, in elke jaarlaag van de            

bacheloropleiding een collegepraatje te houden. Dit zal in de eerste helft van het             

jaar lastiger zijn bij de derdejaars, aangezien veel van hen niet bij colleges             

aanwezig zijn. Dit zal echter in de tweede helft van het collegejaar zeker wel              

gedaan worden. In de collegepraatjes zullen we de activiteiten van de komende            

maand bespreken en bijzonderheden van bepaalde activiteiten uitlichten. Voor         

bijzondere activiteiten zoals de meerdaagse excursie of de reis zal er een apart             

collegepraatje gehouden worden wanneer de inschrijflijsten openen.  

Facebook 

Facebook is voor ismus het belangrijkste sociale medium voor promotie.          

Tegenwoordig heeft vrijwel iedereen een Facebookaccount wat ervoor zorgt dat          

hierdoor bijna alle leden te bereiken zijn. Voornamelijk voor de promotie van            

activiteiten via Facebook evenementen is dit essentieel. Ook zijn er voor iedere            

jaarlaag groepen aangemaakt waarin voornamelijk studiespecifieke zaken       

kunnen worden besproken. Daarnaast kan Facebook gebruikt worden voor de          

voorziening van algemene informatie over de vereniging zodat zowel leden als           

niet-leden weten wat er speelt rondom ismus. 

Snapchat 

Snapchat is tegenwoordig een groot medium. Vanwege het informele karakter          

van Snapchat is het mogelijk ismus van een andere kant te belichten dan via              

andere media. Zowel voor foto’s en video’s tijdens activiteiten als op de            

ismuskamer kan Snapchat goed gebruikt worden. We zijn daarom van plan           

Snapchat veel te gebruiken het aankomende jaar 
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Instagram 

Wij zien Instagram ook als belangrijk onderdeel van de promotie voor ismus.            

Instagram is de laatste jaren zeer groot geworden, zeker onder nieuwe en            

aanstaand leden. Instagram zal voornamelijk gebruikt worden voor        

sfeerimpressies van activiteiten. Ook kunnen posters op Instagram worden         

geplaatst voor de promotie van activiteiten. 

Youtube 

Dit jaar zal er voor ismus een Youtube-kanaal worden aangemaakt. Dit kanaal            

zal vooral gebruikt worden voor de video’s die de filmcommissie maakt en            

daarom zal het beheer ook gedaan worden samen met de commissie. Deze            

video’s kunnen gedeeld worden op andere sociale media of de website om zo de              

promotie van activiteiten te bevorderen. 

Twitter 

Alhoewel Twitter niet meer het grote sociale medium is wat het ooit was, zien wij               

het nog steeds als een nuttig medium om te gebruiken voor promotiedoeleinden.            

Twitter zal voornamelijk worden gebruikt voor formele informatievoorziening of         

contact met sprekers voor lezingen. 

LinkedIn 

ismus heeft een LinkedIn account. Ondanks dat dit account afgelopen jaren           

buiten gebruik is geweest, willen wij gaan kijken naar de mogelijkheden om dit             

account weer op te starten. LinkedIn kan gebruikt worden voor het leggen van             

contacten voor onder andere stages en andere vacatures. Ook is LinkedIn           

tegenwoordig een belangrijk middel voor bedrijven om contact te zoeken met           

personen en organisaties. 

ismail 

Dit jaar zal wederom maandelijks de ismail verstuurd worden. De ismail is een             

zeer goed middel voor promotie van activiteiten en informatieverstrekking. Dit          

omdat de ismail ook veel leden bereikt die verder niet veel met ismus in              

aanraking komen. De ismail zal in grote lijnen dezelfde vorm behouden als het             

voorgaande jaar. De secretaris zal echter gaan kijken waar nog mogelijkheden           

liggen voor de ismail op het gebied van aantrekkelijkheid en heeft het tot zijn              

persoonlijke doel gesteld het aantal lezers te vergroten.  
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Website 

De website van ismus is een van de eerste media die men tegenkomt wanneer              

er naar ismus gezocht wordt. Op dit moment heeft de website van ismus een              

onprofessioneel uiterlijk, onder meer door het oranje logo dat gehanteerd wordt.           

De website zal daarom in het komende jaar een ander uiterlijk gaan krijgen. Ook              

is de site slecht beveiligd tegen cyberdreigingen. Wij hebben ervoor gekozen in            

de site te investeren om de beveiliging te verbeteren en zo de privacy van de               

leden beter te kunnen garanderen. Verder zal de site zijn doel dienen door het              

verstrekken van informatie door middel van het geregeld plaatsen van berichten,           

het plaatsen van stageplekken en/of vacatures en het beschikbaar stellen van           

foto’s die tijdens activiteiten zijn gemaakt. 

Posters 

Aankomend jaar zal Unit-P wederom zorg dragen voor het maken van posters.            

Posters zijn een leuke manier voor de promotie van activiteiten op de            

ismuskamer. Deze posters kunnen ook worden gebruikt in Facebook         

evenementen van het desbetreffende evenement. Wij streven ernaar voor alle          

activiteiten een poster te hebben. Hierom hebben wij ervoor gekozen cursussen           

aan te bieden aan de commissieleden. Ook zullen twee bestuursleden een cursus            

volgen om zo in geval van nood ook posters te kunnen maken. 

De Heraut 

De Heraut is het lijfblad van onze vereniging. De Heraut is een interessant             

medium voor het gebruik van promotie. Zo wordt er een activiteitenoverzicht in            

de Heraut opgenomen en kunnen externe partijen adverteren in de Heraut. 
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Activiteitenbeleid  

 

Ieder lid van onze studievereniging moet zich welkom en thuis kunnen voelen bij             

ismus. Om deze reden zijn de activiteiten die ismus organiseert van groot            

belang. Er zullen uiteenlopende activiteiten georganiseerd worden, zodat er voor          

ieder wat wils is. We streven hierbij naar een evenwichtig aanbod van formele en              

informele activiteiten. Bij een studievereniging zijn formele, studie-gerelateerde        

activiteiten, zoals lezingen, beroepsoriënterende activiteiten en excursies       

onmisbaar. Zij brengen de theorie in praktijk. Maar ook meer informele           

activiteiten, zoals feesten, een spellenavond en reizen zijn belangrijk. Zij          

bewerkstelligen het gezellige karakter van onze studievereniging en zorgen voor          

ontspanning.  

 

Commissies begeleiden en communicatie 

Commissies spelen een essentiële rol in het activiteitenbeleid. Zij organiseren          

immers, onder begeleiding van het bestuur en in het bijzonder de commissaris            

interne betrekkingen, een groot deel van de activiteiten. Het is bij deze            

begeleiding belangrijk om nauw contact met de commissies te onderhouden          

gedurende het gehele collegejaar. Goede communicatie is immers essentieel         

voor succesvol samenwerken.  

 

Er zullen, naast het hebben van persoonlijk contact, WhatsApp-groepen worden          

opgericht om dit te realiseren Daarnaast zal er voor elke commissie een            

gedeelde Google Drive map worden aangemaakt waar zij hun bestanden in           

kunnen delen. Hier hebben zowel de huidige commissies zelf als de commissies            

van toekomstige jaren baat bij. Tevens zal dit de commissaris interne           

betrekkingen assisteren bij het begeleiden van de commissies. Voor de          

commissieleden zal er in november een activiteit worden georganiseerd waar zij           

elkaar beter kunnen leren kennen. Wij hopen dat zo de band  binnen de             

commissies zal versterken en de samenwerking hierdoor zal verbeteren.  

 

Vrijheid en sturing 

Het is  belangrijk om een midden te vinden tussen het geven van vrijheid aan de               

commissies en het geven van duidelijke sturing. De commissies moeten goed           

begeleid worden door duidelijke afspraken met hen te maken en richtlijnen mee            

te geven. Het is tegelijkertijd ook belangrijk dat de commissies voldoende           

vrijheid krijgen, met name als het gaat om de inhoudelijke kant van de             

activiteiten die zij organiseren.  
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Er moet ruimte zijn voor nieuwe ideeën, en originaliteit en innovativiteit zullen            

dan ook worden aangemoedigd. Door middel van nieuwe ideeën wordt de           

huidige situatie immers heroverwogen, ongeacht van de vraag of deze ideeën           

daadwerkelijk worden uitgevoerd. Ook maakt het hebben van ruimte voor          

nieuwe ideeën het deelnemen aan een commissie voor velen leuk. Uiteraard           

betekent dit niet dat er activiteiten veranderd zullen worden ‘om te veranderen’.            

Er moet geen afbreuk worden gedaan aan succesvolle activiteiten die al vaker            

zijn georganiseerd en door vele leden worden gewaardeerd. Wij hopen daarom           

dat er een veelzijdige mix van nieuwe en reeds bestaande activiteiten zal            

ontstaan. Ook bij de indeling van de commissies zal er gestreefd worden naar             

een combinatie van een frisse blik en ervaring, een combinatie van eerstejaars            

en meerderejaars leden.  
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Commissies 

 

Acquisitiecommissie 

Komend jaar zal de acquisitiecommissie begeleid worden door de commissaris          

externe betrekkingen. De commissie zal de commissaris externe betrekkingen         

helpen met het brainstormen over sponsorideeën. Verder zal deze commissie          

zich intensief gaan bezighouden met het onderhouden van de         

ismus-membercard, de uitbreiding hiervan en de bekendheid. 

 

Accessoirecommissie 

De accessoirecommissie zal, zoals voorgaande jaren, komend jaar twee         

accesoires ontwikkelen. Het verschil tussen een eenjarig en een meerjarig zal           

hierbij vervallen, omdat in de praktijk is gebleken dat dit onderscheid vaak            

moeilijk te maken is. De accessoires zijn op de eerste plaats bedoeld voor de              

leden, maar kunnen ook voor promotiedoeleinden worden ingezet.  

 

Almanakcommissie 

De almanak is het jaarboek van onze studievereniging. Deze zal uitgegeven           

worden aan het einde van het collegejaar en is daarom een goede afsluiter van              

een jaar bij ismus. Er zal een cursus Adobe InDesign worden aangeboden aan de              

leden van de commissie zodat er goed met het programma gewerkt kan worden.             

Ook zal het programma door ismus worden aangeschaft.  

 

Omdat het maken van een almanak veel werk is en de almanakcommissie een             

grote hoeveelheid informatie moet verzamelen is goede begeleiding van en nauw           

contact met de commissaris interne betrekkingen belangrijk. Er zal hierbij goed           

toezicht worden gehouden op de voortgang van de commissie.  

 

Carrièredagcommissie 

Ook beroepsoriënterende activiteiten zijn van belang. Om onze studenten te          

informeren over en voor te bereiden op hun eventuele loopbaan zal de            

carrièredag georganiseerd worden: een dag waarop verscheidene lezingen en         

workshops gegeven zullen worden door bedrijven en organisaties die         

 gerelateerd zijn aan politicologie. Wij zien wel degelijk potentie in deze dag,            

maar streven tegelijkertijd ook naar verandering van de huidige vorm. Er vindt            

momenteel hierover intensief contact met de vakgroep plaats.  

 

De vakgroep heeft al aangegeven de carrièredag als waardevol te zien en is dan              

ook bereid veranderingen door te voeren. De carrièredag zal komend jaar           

verplicht worden voor de studenten die tweedejaars en derdejaars politicologie          

vakken volgen. Op deze manier zijn we verzekerd van een hoge opkomst,            

waarmee het probleem van de lage opkomst van vorige jaren is opgelost. Ook             

maakt dit de carrièredag aantrekkelijk voor sprekers van bedrijven en          

organisaties.  
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Het is een mogelijkheid om bij het organiseren van de carrièredag de vakgroep             

en de Radboud Career Service meer te betrekken. Op deze manier zal de             

carrièredag minder gepresenteerd worden als ismusactiviteit en meer als een          

studie brede activiteit.  

 

Feestcommissie 

Borrels en feesten zijn een onmisbaar deel van onze vereniging. Op deze            

activiteiten is er ruimte voor ontspanning en leren ismi elkaar beter kennen. De             

feestcommissie houdt zich bezig met het organiseren van de borrels en feesten            

binnen de vereniging. Zij dragen thema’s aan en organiseren de avond. De            

feestcommissie hoeft zich echter niet te beperken tot borrels en feesten, maar            

kan ook activiteiten als proeverijen of een cantus organiseren. Dit is uiteraard            

aan de commissie zelf. Daarnaast organiseert de feestcommissie het jaarlijkse          

ismusgala.  

 

Filmcommissie 

Dit jaar is de filmcommissie opgericht. Deze commissie zal zich bezighouden met            

het creëren van filmpjes over onze vereniging. Hierbij kun je denken aan            

aftermovies van activiteiten of filmpjes die gebruikt kunnen worden ter promotie           

van aankomende activiteiten. Verder is er veel ruimte voor inbreng vanuit de            

commissie zelf. De commissie zal steeds een compleet product afleveren, wat           

inhoudt dat zij zich bezighouden met het bedenken van ideeën of een script, het              

filmen én het monteren. Door de aanschaf van Creative Cloud beschikt de            

commissie over de mogelijkheid om video’s te monteren in het programma           

Adobe Premiere Pro. Tevens is er de mogelijkheid om te filmen met de             

ismuscamera, maar ook eigen materiaal zal gebruikt worden. Het eindproduct          

zal steeds worden geplaatst op het youtube kanaal van ismus, van waaruit het             

verspreid kan worden over onze social media en de website.  

 

Formele activiteitencommissie  

De formele activiteitencommissie zal zich bezighouden met studiegerelateerde,        

beroepsoriënterende en verdiepende activiteiten. Dit zal veelal gebeuren in de          

vorm van excursies. Hierbij kan gedacht worden aan excursies naar steden als            

Den Haag of Brussel, bezoeken aan bedrijven of organisaties en lezingen op            

locatie. De activiteiten die die formele activiteitencommissie organiseert spreken         

wellicht een ander deel van de leden aan dan het deel dat voornamelijk naar              

informele activiteiten gaat, waardoor er voor ieder wat wils is.  

 

Informele activiteitencommissie 

De tegenhanger van de formele activiteitencommissie is de informele         

activiteitencommissie. Deze commissie biedt ontspanning en gezelligheid aan        

aan onze leden in de vorm van uiteenlopende activiteiten. Er is veel vrijheid en              

ruimte voor ideeën binnen deze commissie, zolang de activiteit maar onder           

‘informeel’ geplaatst kan worden en deze niet valt onder de categorie sport of             

feest.  
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Kennismakingsweekendcommissie 

Afgelopen jaar is er voor het eerst een kennismakingsweekendcommissie         

ingesteld. Hoewel er wat obstakels op de weg waren, is deze commissie positief             

bevallen. De organisatie van een dusdanig weekend leent zich uitstekend voor           

een commissie. Bijkomend biedt de commissie de mogelijkheid voor studenten          

die gedurende het eerste semester in het buitenland verbleven om alsnog actief            

lid te worden. Wij hebben geleerd van de eerder genoemde obstakels, die vooral             

te maken hadden met de communicatie en overdracht tussen het huidig bestuur,            

kandidaatsbestuur en de commissie, en streven er uiteraard naar deze te           

voorkomen.  

Wij hebben hierbij besloten dat het huidig bestuur komend jaar verantwoordelijk           

zal zijn voor de commissie en deze zal aansturen, ook wanneer er reeds een              

nieuw kandidaatsbestuur is aangesteld. Uiteraard zal het kandidaatsbestuur hier         

ten volle bij betrokken worden en zullen besluiten voornamelijk in overleg           

worden genomen, maar om problemen te voorkomen blijft het huidig bestuur           

eindverantwoordelijk. Met name de penningmeester zal hierin een belangrijke rol          

spelen. 

 

Lezing- en debatcommissie 

Naast de carrièredag- en formele activiteitencommissie biedt ook de lezing- en           

debatcommissie verdiepende activiteiten aan. Het gaat hier om lezingen op het           

terrein van de Radboud Universiteit zelf. De commissies zal contact leggen en            

onderhouden met mogelijke sprekers, en daarnaast als vanzelfsprekend        

debatten organiseren.  

 

Meerdaagse excursiecommissie 

De meerdaagse excursiecommissie organiseert een korte reis, vaak naar een          

stad binnen Europa. De commissie heeft de taak alle zaken omtrent deze reis te              

organiseren. Dit betekent het bepalen van de bestemming, het regelen van           

praktische zaken en het organiseren van activiteiten tijdens de reis. Het           

programma zal een mix van formele en informele activiteiten omvatten. De           

meerdaagse excursie is door haar minder grote omvang goedkoper dan de           

ismusreis en biedt dan ook een goed alternatief voor veel leden. Het staat de              

leden natuurlijk ook vrij om aan beide reizen deel te nemen, als aanvulling op              

elkaar. 

 

Omdat de meerdaagse excursie, evenals de reis, een van de grotere activiteiten            

van ismus is, is het monitoren van de voortgang van de commissie belangrijk.             

Ook kan het penningmeesterschap binnen deze commissie complex zijn. Om          

deze reden zal er met regelmaat contact met de penningmeester van ismus            

plaatsvinden.  
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PiP-commissie 

In samenwerking met het Platform voor Politicologen zal het PiP congres  worden            

georganiseerd. Dit is een congres voor studenten Politicologie waarop         

verscheidene sprekers hun expertise zullen delen. Deze zal komend collegejaar          

in Amsterdam plaatsvinden. Twee afgevaardigden van ismus zullen, samen met          

de afgevaardigden van de andere politicologieverenigingen in Nederland,        

deelnemen aan de PiP-commissie en zich bezighouden met het organiseren van           

het congres. 

 

Reiscommissie 

De reiscommissie zal de jaarlijkse ismusreis organiseren. Deze reis zal, zoals           

gewoonlijk, plaatsvinden in de meivakantie. De commissieleden zullen zich         

bezighouden met alle zaken omtrent deze reis: zij bepalen de bestemming(en),           

regelen praktische zaken, bepalen het programma, organiseren de activiteiten         

tijdens de reis zelf. Hierbij zal er gestreefd worden naar een divers aanbod van              

zowel formele als informele activiteiten. 

 

Het goed monitoren van de voortgang van de reiscommissie tijdens de           

voorbereidingsfase is essentieel, zodat zij niet achter op schema komen te           

liggen. Ook zal er veel contact plaatsvinden tussen de penningmeester en de            

commissie-penningmeester. De reiscommissie krijgt immers te maken met een         

grote hoeveelheid geld, waardoor het penningmeesterschap binnen deze        

commissie erg complex en lastig kan zijn. Gezamenlijk zullen zij zich buigen over             

de financiën van de reis  en ervoor zorgen dat de reis financieel haalbaar is.              

Afgelopen jaar is er getest of het voordelig is om de reiscommissie al eerder in               

te stellen. Er is gebleken van niet, en daarom is deze vervroegde instelling niet              

voortgezet.  

 

Sportcommissie 

Ook de sportcommissie bestond afgelopen jaar voor het eerst. De reden hiervoor            

was dat sportactiviteiten naar de achtergrond verdwenen in de voormalige,          

overkoepelende sport- spel en filmcommissie. We hebben gemerkt dat met het           

instellen van de sportcommissie er inderdaad meer nadruk op sportactiviteiten is           

komen te liggen. De sportactiviteiten waren erg toegankelijk en werden goed           

bezocht, ook door leden die normaal niet erg actief bij ismus zijn. De commissie              

is dus positief bevallen en zal dan ook worden voortgezet.  

 

Door middel van de activiteiten die de sportcommissie zal organiseren kunnen           

leden in contact komen met sporten die zij eerder nog niet hebben beoefend. De              

commissie zal een eigen invulling geven aan de sportactiviteiten en kan           

eventueel een sporttoernooi organiseren of deelnemen aan een sportevenement.  
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Unit-P 

Unit-P zal zich ook dit jaar inzetten voor het promoten van onze activiteiten door              

het ontwerpen van mooie posters. Deze posters kunnen worden opgehangen,          

maar ook op social media worden gebruikt als promotiemateriaal. Aan de leden            

van de commissie zal een Adobe Photoshopcursus worden aangeboden, zodat zij           

vertrouwd raken met dit programma. Ook zullen twee bestuursleden deze cursus           

volgen om zo de commissie uit de brand te kunnen helpen wanneer dat nodig is.               

Dit zal echter enkel gebeuren in het geval van nood. Unit-P blijft op de eerste               

plaats zelf verantwoordelijk voor het ontwerpen van de posters.  

 

Heraut 

De Heraut is al jaren het lijfblad van de Nijmeegse politicoloog. Het blad zal vijf               

keer uitkomen tijdens dit collegejaar. De Heraut is een bijzondere commissie           

binnen onze vereniging. Bijzonder, omdat de Heraut zelf veel bevoegdheden          

heeft en de hoofdredacteuren, in overleg met het bestuur, zelf hun redactie            

samenstellen.  

 

De relatie tussen het bestuur en de hoofdredactie is goed en er is geregeld              

contact. De Heraut wil de focus van het blad komend jaar meer richting ismus              

trekken door artikelen te schrijven die betrekking hebben op de vereniging en            

haar leden. Ook wil de Heraut zich richten op digitalisering door social media te              

gebruiken om zo direct op actuele gebeurtenissen te kunnen inhaken.  
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Sponsorbeleid 

 

Onze commissaris externe betrekkingen zal zich het komende jaar gaan          

bezighouden met het sponsorbeleid. Dit houdt in dat zij zich zal inzetten om de              

contacten met de huidige sponsoren te onderhouden en actief op zoek te gaan             

naar nieuwe sponsoren. 

  

In het begrote bedrag van dit jaar is uitgegaan van alle sponsoren die voor              

komend jaar zo goed als zeker zijn. Dit houdt niet in dat wij komend jaar niet                

actief op zoek gaan naar sponsoren. De commissaris externe betrekkingen zal           

zich gaan inzetten om het sponsorbestand uit te breiden met sponsoren die            

geïnteresseerd zijn in een meerjarige samenwerking. Zo kan het begrote bedrag           

volgend jaar hopelijk omhoog bijgesteld worden. 

  

Uit het verleden is gebleken dat het voor ismus niet makkelijk is om bedrijven of               

organisaties te vinden die interesse hebben in een samenwerking met ismus.           

Toch zijn wij van mening dat het mogelijk is om het huidige sponsorbestand wat              

uit te breiden. Door gebruik te maken van alumni wordt het makkelijker om             

bedrijven en organisaties te benaderen en zal een samenwerking eerder tot           

stand komen. Ook zal de commissaris externe betrekking dit jaar een keer met             

Bureau Fondsenwerving en Relatieontwikkeling om de tafel gaan zitten. Bureau          

Fondsenwerving en Relatieontwikkeling is vorig jaar opgezet door de Radboud          

Universiteit en heeft een groot bestand met bedrijven en organisaties die           

mogelijk interessant zouden kunnen zijn voor ismus. 

 

De stamkroeg 

Als bestuur hebben wij ervoor gekozen om komend jaar een andere stamkroeg            

te kiezen, namelijk café Lenthe. Wij hebben dit besloten omdat we van mening             

zijn dat café Lenthe meer past bij de activiteiten en de borrels die wij als bestuur                

zouden willen organiseren. Ook kunnen we in café Lenthe bijna altijd terecht,            

wat voor ismus een groot voordeel is aangezien wij geen vaste borrelavond            

hebben. 

  

Wij realiseren ons dat café Lenthe ook nadelen heeft. Zo zijn er twee             

herendisputen die ook borrelen in Lenthe, maar eerdere activiteiten hebben laten           

zien dat dit niet zo’n probleem moet zijn. Verder wordt het door de eigenaren              

toegestaan dat er gerookt wordt in café Lenthe en dit vindt niet iedereen prettig.              

We hopen dat dit probleem door onderlinge solidariteit enigszins opgelost kan           

worden. Tot slot zouden leden er misschien niet zo snel buiten activiteiten            

naartoe gaan, maar wij denken toch dat dit een kroeg kan worden waar iedereen              

zich thuis voelt en waar er leuke en drukbezochte borrels georganiseerd kunnen            

worden. 
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Vorig jaar kregen wij 150 euro per jaar van café Camelot. Dit contract is in goed                

overleg beëindigd en komend jaar gaan we er financieel gezien iets op vooruit.             

Dit jaar krijgen wij 200 euro van café Lenthe en hebben we 100 euro ontvangen               

voor het houden van onze constitutieborrel in Lenthe. In ruil hiervoor krijgt het             

café een advertentie op de website. Ook hanteert Lenthe voor ons speciale            

bierprijzen en kunnen wij altijd gebruik maken van de beamer en de microfoon.  

 

Membercard 

Afgelopen jaar is er een begin gemaakt met de opzet van de membercard. Met              

de aanbiedingen die nu op de membercard zitten, kan je zeker wel spreken van              

een mooie start. Komend jaar zal de acquisitiecommissie zich gaan bezighouden           

met de uitbreiding van de acties die op de membercard zitten. Ook zal de              

commissie zich gaan bezighouden met het onder de aandacht brengen van deze            

kaart. Nu zijn er nog veel leden die nog geen kaart hebben of die niet weten wat                 

de mogelijkheden van de kaart zijn. Via sociale media hopen we te bereiken dat              

het succes van de membercard komend jaar wordt doorgezet. 

  

Vrienden van ismus 

Vrienden van ismus zijn mensen die graag betrokken willen zijn bij ismus, op de              

hoogte willen blijven van het reilen en zeilen binnen ismus of de vereniging een              

warm hart toedragen. Vanaf een bedrag van 10 euro per jaar is het mogelijk om               

vriend te worden van ismus. Vrienden van ismus krijgen dan maandelijks de            

ismail doorgestuurd, en hebben recht op het ontvangen van de Heraut, waardoor            

de vrienden van ismus op de hoogte blijven wat er zich allemaal afspeelt binnen              

de vereniging. Vrienden van ismus is vooral in het leven geroepen om            

oud-politicologiestudenten een mogelijkheid te bieden nog betrokken te blijven         

bij ismus. 

 

Komend jaar zal de commissaris externe betrekkingen zich samen met de rest            

van het bestuur gaan inzetten om het aantal vrienden van ismus te vergroten.             

Dit zal vooral gebeuren door alumni en docenten actief te benaderen. Ook            

ouders en verzorgers kunnen mogelijke vrienden van ismus zijn. Wij zullen de            

ouders zelf niet actief benaderen, maar willen middels een mail aan alle leden             

wel onder de aandacht brengen dat dit mogelijk is. Wanneer het aantal vrienden             

van ismus wordt uitgebreid, zal er ook een gestructureerder bestand moeten           

komen dat bijhoudt wie er vriend van ismus is. Onze commissaris externe            

betrekkingen zal hier samen met de secretaris aan gaan werken. 
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Samenwerkingsverbanden 

 

Dankzij de studie Politicologie en de mogelijkheden die er zijn voor           

studieverenigingen kan ismus deel uitmaken van verschillende       

samenwerkingsverbanden. Het is voor ismus van veel waarde om deze contacten           

goed te onderhouden. De samenwerkingsverbanden waar ismus deel van         

uitmaakt zijn de SVM, het SOFv, de VvA, het PvP, de NKWP, het IAPSS en de                

Alumnikring.  

 

SVM 

De SVM is een samenwerkingsverband tussen de verenigingen BOW, de ESV,           

Mundus, Synergy en ismus. Onze commissaris externe betrekkingen zal dit          

collegejaar plaatsnemen in de vergaderingen van Samenwerkende Verenigingen        

Managementwetenschappen. Zij zal hierbij de functie van introductie-coördinator        

vervullen. Dit houdt in dat zij in de introductiecommissie van de faculteit zit en              

het contact is tussen de verenigingen en de faculteit met betrekking tot de             

introductie van volgend jaar.  

  

De samenwerking binnen de SVM uit zich vooral in de Management Madness            

feesten die georganiseerd worden. Omdat het helaas niet is gelukt om           

overeenstemming te bereiken over het aantal feesten en de data van deze            

feesten zullen er komend collegejaar in plaats van zes feesten nog maar drie             

feesten georganiseerd worden. De drie misgelopen feesten worden vervangen         

door twee BiEM-feesten(BOW, ismus, de ESV en Mundus). Het introfeest blijft           

wel gewoon staan waardoor het totaal aantal feesten dat in          

samenwerkingsverband wordt georganiseerd op zeven komt. 

 

We zijn ons ervan bewust dat er door het jaar heen alsnog een feest minder dan                

vorig jaar zal plaatsvinden. Door dit jaar de promotie soepeler te laten verlopen             

hopen we meer mensen naar deze feesten te trekken om zo de misgelopen             

inkomsten op te vangen. Ook hopen we dat de verhuizing van de El Sombrero              

naar de Sjors en Sjimmie ervoor zorgt dat de Management Madness feesten            

drukker worden bezocht. 

 

SOFv 

ismus is lid van de koepel voor studieverenigingen, het SamenwerkingsOverleg          

Faculteitsverenigingen. Omdat deze koepelorganisatie een zetel heeft in de         

Universitaire Studentenraad heeft het de mogelijkheid om zo onze belangen te           

vertegenwoordigen. Iedere vijf weken houdt het SOFv een algemene         

ledenvergadering waarin de leden (de studieverenigingen) de mogelijkheid        

hebben om problemen aan te kaarten, hierbij zal ismus aanwezig zijn.  
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VvA 

De Vrienden van Aquino, vernoemd naar de straat waar we nog tot januari nog              

in huizen, is de naam van een samenwerkingsverband tussen Mundus, BOW, de            

ESV, Synergy, Mycelium, Umoja, de GWS, de JFV en ismus. Het voornaamste            

doel van dit samenwerkingsverband is om de besturen van de betreffende           

verenigingen beter te leren kennen. Ook kan dit samenwerkingsverband         

mogelijkheden bieden om activiteiten samen te organiseren.  

 

PvP 

Het Platform voor Politicologen is een samenwerkingsverband tussen de         

studieverenigingen voor Politicologie in Nederland. Dit zijn EOS en Machiavelli uit           

Amsterdam en SPiL uit Leiden. De drie voorzitters van deze verenigingen en de             

commissaris facultaire zaken van EOS vormen ieder jaar het bestuur van het            

PvP. Deze bestaat uit de drie statutaire functies en de functie van            

PiP-coördinator. De voorzitter van ismus zal de rol van voorzitter vervullen           

binnen het PvP. 

 

Ieder jaar organiseert het PvP namelijk het PiPcongres, staande voor          

Politicologie in Perspectief. Op dit congres zullen lezingen door allerlei          

verschillende sprekers gehouden worden, die een bepaalde connectie kunnen         

leggen tussen Politicologie en het thema dat voor het betreffende congres           

gekozen is. Naast dat de voorzitter hier actief mee bezig zal gaan worden er              

ieder jaar ook twee afgevaardigde leden gevraagd om in een nationaal brede            

commissie plaats te nemen die zich volledig zal richten op de organisatie van het              

PiP-congres. Zoals bij het NKWP al genoemd zal het PvP zich dit jaar inzetten om               

een extra activiteit te organiseren, die naast het PiP-congres toegankelijk zal zijn            

voor alle leden van de vier verenigingen.  

 

NKWP 

De NKWP, de Nederlandse Kring voor Wetenschap Politicologie, is de          

beroepsvereniging voor Politicologen. De NKWP verzorgt de uitgave van het blad           

‘Acta Politica’ en organiseert ook ieder jaar het Politicologenetmaal, een 24-uur           

durende conferentie waarin Politicologen hun scripties kunnen laten beoordelen         

en er andere interessante lezingen zullen zijn.  

 

Via een alumnus van de vereniging zijn wij in staat contact met hen op te               

nemen. Ieder jaar krijgt het PvP een bijdrage van het NKWP. Het PvP zal dit jaar                

hiermee een extra activiteit proberen te organiseren vanuit het NKWP, naast het            

PiP congres.  
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IAPSS 

Het IAPSS staat voor International Association for Political Science Students. Het           

IAPSS is een organisatie voor studenten Politicologie over de hele wereld. Naast            

dat zij het blad ‘Politikon’ publiceren, organiseren zij ook tweemaal per jaar een             

conferentie; in de herfst de ‘Autumn Convention’ en in de lente het ‘World             

Congress’. ismus is, net als de politicologieverenigingen SPiL en Machiavelli, lid           

van deze organisatie. Ook zetelt het secretariaat van IAPSS in Nijmegen,           

waardoor de voorzitter veel contact heeft met het bestuur van het IAPSS.  

 

Vanaf afgelopen jaar is gebleken dat het bestuur van het IAPSS nogal rommelig             

is. Ondanks dat er veel contact met het bestuur van IAPSS is zorgen             

functieverschuivingen en het besturen op afstand ervoor dat dit stroef verloopt.           

Zo zou de president van het IAPSS in juni een bezoek brengen aan Nederland en               

is dit inmiddels nog steeds niet gebeurd. Om te kunnen beoordelen of dit ook              

impact heeft op de kwaliteit van de conferenties, zijn de voorzitter en de             

commissaris interne betrekkingen in september naar de ‘Autumn Convention’ in          

Bremen geweest.  

 

Deze conferentie werd gehouden op de universiteit. Er waren wisselend 30 tot            

45 mensen aanwezig in twee zaaltjes. Inhoudelijk was het geen slecht congres,            

maar de organisatie was erg minimaal. Hierdoor trekken wij in twijfel of het             

lidmaatschap van het IAPSS voor onze leden nog een meerwaarde heeft, in de             

opzet die het nu heeft. De verslechterde communicatie van het IAPSS-bestuur           

speelt hier ook een rol, want door dit probleem zijn we sceptisch over het idee               

dat de opzet van de congressen snel zal verbeteren.  

 

Komend jaar zal het lidmaatschap van het IAPSS heroverwogen worden.          

Wanneer er wordt besloten niet langer lid te blijven zal er echter gekeken             

moeten worden naar alternatieve mogelijkheden voor internationalisering en het         

in contact komen met buitenlandse studenten Politicologie.  

 

Alumnikring 

Ook dit jaar zal de voorzitter de rol als student-lid vervullen in het bestuur van               

de Alumnikring, waarnaast nog vijf alumni van de vereniging het bestuur           

vormen. De Alumnikring is een organisatie die ieder jaar een aantal activiteiten            

organiseert die toegankelijk zijn voor de alumni van onze vereniging. Vorig jaar            

zijn er bijvoorbeeld een barbecue en een pubquiz georganiseerd voor alumni van            

Politicologie.  

 

Ook is er door de Alumnikring direct contact mogelijk met alumni van            

vereniging. Dit kan bruikbaar contact zijn, bijvoorbeeld als masterstudenten een          

dag willen meelopen, of als we alumni hebben die interessante lezingen kunnen            

verzorgen. 
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Nawoord 

 

Wij willen u bedanken dat u het beleidsplan gelezen heeft. Betrokken leden zijn             

immers ontzettend belangrijk voor de vereniging. Wij hopen dat we u met dit             

document een duidelijk beeld hebben gegeven over onze visie en plannen voor            

het aankomende jaar. Wij trachten door het uitvoeren van dit beleid een            

bijdrage te leveren aan het succes dat ismus in onze ogen is. Wij zullen het               

beleidsplan tijdens de ALV verder toelichten. 

 

Wij hopen u bij deze voldoende te hebben geïnformeerd en wensen u nog vele              

malen te ontmoeten op activiteiten en op de ismuskamer. We gaan er met             

iedereen een mooi jaar van maken! 

 

Het XVIIe bestuur der studievereniging ismus, 

 

Kjelt Goutbeek Voorzitter 

Jelmer Bruurs Secretaris 

Marije Berga Penningmeester 

Lynn Leeneman Commissaris interne betrekkingen 

Irene Wilde Commissaris externe betrekkingen 
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